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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Transportministeren

24. marts 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1003

Hvilke praktiske og planlægningsmæssige erfaringer påregner ministeren, at 

der kan høstes af arbejdet med anlæggelsen af motorvejen Kliplev-

Sønderborg, der - som spørgeren forstår det - bliver væsentligt hurtigere 

færdig end andre tilsvarende anlægsarbejder i Danmark som følge af, at helt 

op til 500 mennesker er i gang med arbejdet på samme tid? Og hvilke 

samfundsøkonomiske fordele ser ministeren i, at man speeder tempoet op, 

når man arbejder med bl.a. at udvide de store hovedfærdselsårer ind til 

København, således at trafikken bliver generet i kortest mulig tid?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på magnus.heunicke@ft.dk, 

pauline.ghisalberti@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
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